

Standarde moldovenești adoptate

#	Indicativul standardului moldovenesc	Titlul standardului în limba română	Titlul standardului în limba rusă	Titlul standardului în limba engleză	Data adoptării standardului	Indicativul standardului european preluat	ICS1	ICS2	ICS3	Indicativul standardului moldovenesc înlocuit	Data din care se anulează standardul înlocuit
1	SM EN IEC 60384-21:2024	Condensatoare fixe utilizate în echipamente electronice. Partea 21: Specificație intermediară. Condensatoare fixe multistrat cu dielectric ceramic pentru montare pe suprafață, clasă 1	Конденсаторы постоянной емкости для электронной аппаратуры. Часть 21: Групповые технические условия. Многослойные конденсаторы постоянной емкости с керамическим диэлектриком, монтируемые на поверхности, класса 1	Fixed capacitors for use in electronic equipment. Part 21: Sectional specification. Fixed surface mount multilayer capacitors of ceramic dielectric, Class 1	02.12.2024	EN IEC 60384-21:2024	31.060.10			SM EN IEC 60384-21:2019	26.07.2027
2	SM EN IEC 60384-22:2024	Condensatoare fixe utilizate în echipamente electronice. Partea 22: Specificație intermediară. Condensatoare fixe multistrat cu dielectric ceramic pentru montare pe suprafață, clasă 2	Конденсаторы постоянной емкости для электронной аппаратуры. Часть 22: Групповые технические условия. Многослойные конденсаторы постоянной емкости с керамическим диэлектриком, монтируемые на поверхности, класса 2	Fixed capacitors for use in electronic equipment. Part 22: Sectional specification. Fixed surface mount multilayer capacitors of ceramic dielectric, Class 2	02.12.2024	EN IEC 60384-22:2024	31.060.10			SM EN IEC 60384-22:2019	26.07.2027
3	SM EN IEC 60422:2024	Uleiuri minerale electroizolante în echipamente electrice. Ghid pentru mentenanță și supraveghere	Масла минеральные изоляционные для электрооборудования. Руководство по контролю и обслуживанию	Mineral insulating oils in electrical equipment. Supervision and maintenance guidance	02.12.2024	EN IEC 60422:2024	29.040.10			SM EN 60422:2014	22.08.2027

Standarde moldovenești adoptate

4	SM EN IEC 60704-2-9:2024	Aparate electrice de uz casnic și scopuri similare. Cod de încercări pentru determinarea zgomotului transmis prin aer. Partea 2-9: Prescripții particulare pentru aparatele electrice destinate îngrijirii părului	Приборы электрические бытового и аналогичного назначения. Свод правил по определению издаваемого и распространяющегося в воздухе шума. Часть 2-9: Частные требования к электрическим приборам для ухода за волосами	Household and similar electrical appliances. Test code for the determination of airborne acoustical noise. Part 2-9: Particular requirements for electric hair care appliances	02.12.2024	EN IEC 60704-2-9:2024	17.140.20	97.170		SM SR EN 60704-2-9:2012	15.07.2027
5	SM EN IEC 60793-1-22:2024	Fibre optice. Partea 1-22: Metode de măsurare și proceduri de încercare. Măsurarea lungimii	Волокна оптические. Часть 1-22: Методы измерений и проведение испытаний. Измерение длины	Optical fibres. Part 1-22: Measurement methods and test procedures. Length measurement	02.12.2024	EN IEC 60793-1-22:2024	33.180.10			SM EN 60793-1-22:2018	01.08.2027
6	SM EN IEC 60793-1-46:2024	Fibre optice. Partea 1-46: Metode de măsurare și proceduri de încercare. Controlul variațiilor factorului de transmisie optică	Волокна оптические. Часть 1-46: Методы измерений и проведение испытаний. Контроль изменений коэффициента оптического пропускания	Optical fibres. Part 1-46: Measurement methods and test procedures. Monitoring of changes in attenuation	02.12.2024	EN IEC 60793-1-46:2024	33.180.10			SM EN 60793-1-46:2019	01.08.2027

Standarde moldovenești adoptate

7	SM EN IEC 61169-69:2024	Conectori de radiofrecvență. Partea 69: Specificație secțională pentru conectori coaxiali RF cu împerechere prin apăsare. Impedanță caracteristică 50 Ω (tip SMP3)	Радиочастотные соединители. Часть 69: Секционная спецификация радиочастотных коаксиальных разъемов с нажимным соединением. Характерный импеданс 50 Ω (тип SMP3)	Radio-frequency connectors. Part 69: Sectional specification for RF coaxial connectors with push on mating. Characteristic impedance 50 Ω (type SMP3)	02.12.2024	EN IEC 61169-69:2024	33.060				
8	SM EN IEC 61300-2-22:2024	Dispozitive de interconexiune și componente pasive cu fibre optice. Metode fundamentale de încercare și de măsurare. Partea 2-22: Încercări. Variații de temperatură	Устройства соединительные и пассивные компоненты волоконно-оптические. Основные методы испытаний и измерений. Часть 2-22: Испытания. Смена температур	Fibre optic interconnecting devices and passive components. Basic test and measurement procedures. Part 2-22: Tests. Change of temperature	02.12.2024	EN IEC 61300-2-22:2024	33.180.20			SM EN 61300-2-22:2019	25.07.2025
9	SM EN IEC 61400-8:2024	Sisteme eoliene de generare a energiei. Partea 8: Proiectarea componentelor structurale ale turbinei eoliene	Системы ветроэнергетические. Часть 8: Проектирование конструктивных элементов ветроэнергетических установок	Wind energy generation systems. Part 8: Design of wind turbine structural components	02.12.2024	EN IEC 61400-8:2024	27.180				
10	SM EN IEC 61535:2024	Cuploare de instalație pentru conexiuni permanente în instalațiile fixe	Монтажные соединители, предназначенные для постоянного подключения в стационарных установках	Installation couplers intended for permanent connection in fixed installations	02.12.2024	EN IEC 61535:2024	29.120.99			SM EN IEC 61535:2020	12.06.2027

Standarde moldovenești adoptate

11	SM EN IEC 61674:2024	Aparate electromedicale. Dozimetre cu camere de ionizare și/sau detectoare cu semiconductoare utilizate în imagistica de diagnosticare cu radiații X	Медицинское электрооборудование. Дозиметры с ионизационными камерами и/или полупроводниковыми детекторами, используемые в рентгеновской диагностике	Medical electrical equipment. Dosimeters with ionization chambers and/or semiconductor detectors as used in X-ray diagnostic imaging	02.12.2024	EN IEC 61674:2024	11.040.50			SM EN 61674:2018	13.08.2027
12	SM EN IEC 62053-41:2024	Echipament pentru măsurarea energiei electrice. Cerințe particulare. Partea 41: Contoare statice pentru energie c.c. (clase 0,5 și 1)	Аппаратура для измерения электрической энергии. Частные требования. Часть 41: Статические счетчики для измерения электроэнергии постоянного тока (классов точности 0,5 и 1)	Electricity metering equipment. Particular requirements. Part 41: Static meters for DC energy (classes 0,5 and 1)	02.12.2024	EN IEC 62053-41:2024	17.220.20				
13	SM EN IEC 62282-8-201:2024	Tehnologii în care se utilizează celule cu combustibil. Partea 8-201: Sisteme de stocare a energiei care utilizează module de celule cu combustibil, funcționând în mod reversibil. Proceduri de încercare pentru performanța sistemelor de tip energie electrică-energie electrică	Технологии топливных элементов. Часть 8-201: Системы накопления энергии, использующие модули топливных элементов в реверсивном режиме. Методы тестирования производительности систем типа "энергия в энергию"	Fuel cell technologies. Part 8-201: Energy storage systems using fuel cell modules in reverse mode. Test procedures for the performance of power-to-power systems	02.12.2024	EN IEC 62282-8-201:2024	27.070			SM EN IEC 62282-8-201:2020	14.08.2027
14	SM EN IEC 62522:2024	Calibrarea surselor laser reglabile	Калибровка перестраиваемых лазеров	Calibration of tuneable laser sources	02.12.2024	EN IEC 62522:2024	31.260	33.180.01		SM EN 62522:2016	25.07.2027